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خبر

سازمان  هواشناسی:
هوای کلان شهرها آلوده می شود

ایســنا: مدیــرکل پیش بینی و هشدار ســریع  �
غلظــت  افزایــش  از  هواشناســی  ســازمان 
آلاینده هــای جــوی در کلان شــهرها خبر داد و 
گفت: طی امروز یکشــنبه در نوار شــرقی کشور 
وزش بــاد شــدید دور از انتظار نیســت. صادق 
ضیاییان با اشــاره بــه اینکه بر اســاس تحلیل 
نقشــه های پیش یابی هواشناســی در پنج روز 
آینــده در بیشــتر مناطق کشــور جــوی آرام و 
آســمانی صاف همــراه با افزایش نســبی دما 
خواهیــم داشــت، اظهار کرد: بر این اســاس از 
اواسط هفته در شهرهای صنعتی و کلان شهرها 
شــاهد افزایش غلظــت آلاینده هــای جوی و 

کاهش کیفیت هوا خواهیم بود.
او ادامــه داد: در ۲۴ ســاعت آینــده در نوار 
شرقی کشــور به ویژه جنوب خراســان جنوبی، 
شرق سیستان و بلوچستان و جنوب کرمان وزش 
باد شدید پیش بینی می شود. مدیرکل پیش بینی 
و هشدار  ســریع ســازمان هواشناســی درباره 
وضعیت جوی تهران  گفت: آسمان تهران امروز 
(پنجم بهمن) صاف و در بعضی ساعات همراه 
با غبار محلــی با حداقل دمــای منفی چهار و 
حداکثــر دمای هفــت درجه ســانتی گراد و در 
روز دوشــنبه (ششــم بهمن) نیز قسمتی ابری 
همــراه با غبار محلی و بــا حداقل دمای منفی 
ســه و حداکثر دمای هشــت درجه سانتی گراد 

پیش بینی می شود.

آموزش و پرورش :
۳۰/۱ درصد دانش آموزان دارای 

اضافه وزن و چاقی اند
وزارت  � بدنــی  تربیــت  مدیــرکل  ایســنا:  

آموزش و پــرورش با بیان اینکــه ۱۳ میلیون و 
۲۹۰ هــزار و ۲۷۰ دانش آمــوز در طــرح ملی 
کنتــرل وزن و چاقــی (کوچ) مورد ســنجش 
قــرار گرفتنــد و در وضعیــت پنج گانه چاقی، 
دارای اضافــه وزن، نرمال، لاغــر و خیلی لاغر 
طبقه بندی شــدند، گفت: بر این اساس ۶۳.۹ 
درصد دانش آمــوزان نرمال، ۳۰.۱ درصد چاق 
و دارای اضافه وزن و شــش درصد لاغر یا لاغر 
شــدید هســتند. محمد جعفری با بیان اینکه 
طبــق آخرین آمار پروژه کــوچ، ۳۰.۱ درصد از 
دانش آموزان مــا دارای اضافــه وزن و چاقی 
هستند، اظهار کرد: طرح کوچ از اول ابتدایی تا 
دوازدهم را دربر می گیرد. او افزود: ۱۳ میلیون و 
۲۹۰ هزار و ۲۷۰ دانش آموز در این طرح مورد 
ســنجش قرار گرفتنــد و در وضعیت پنج گانه 
چاقــی، دارای اضافه وزن، نرمال، لاغر و خیلی 
لاغر طبقه بندی شــدند. بر این اســاس ۶۳.۹ 
درصد دانش آموزان نرمال و شش درصد لاغر 
یا لاغر شــدید هســتند. مدیــرکل تربیت بدنی 
وزارت آمــوزش و پرورش در پاســخ به اینکه 
چاقی در کدام پایه شیوع بیشتری دارد؟ گفت: 
درحال تحلیل آمارها هســتیم. ســامانه سناد 
کارنامه هم صادر می کند و وضعیت شاخص 
بدنــی دانش آمــوز را در اختیار خانــواده قرار 
می دهــد. وی ادامه داد: طبق آمارهای وزارت 
بهداشت در سال ۹۴ و ۹۵ نزدیک به ۲۱ درصد 
دانش آموزان دارای اضافه وزن و چاقی بودند. 
ســال ۹۶ نیز یــک کار پژوهشــی در معاونت 
تربیت بدنی برای برنامه ششــم توسعه انجام 
شــد که نشــان می داد نزدیک بــه ۲۷ درصد 
دانش آمــوزان دارای اضافه وزن و چاقی اند. با 
توجه به اینکه تلاش می کردیم سرانه فعالیت 
ورزشــی دانش آموزان را افزایش دهیم، وقتی 
وارد شــرایط کرونایی شــدیم، طرح کوچ را در 
پنج اســتان پایلوت در سال گذشته اجرا کردیم 

و متوجه  شدیم آمارها در حال افزایش است.

محمد باقرزاده: ۱۲سال نفر دوم شهرداری تهران 
بود و بی حاشــیه و با دوری گزینی از رســانه ها به 
کار خود مشــغول بود، اما بعدتر مشــخص شد 
که پرونده ای مفصل دارد؛ «عیســی شــریفی» از 
خــرداد ۹۶ و چند روز پس از شکســت ســنگین 
اصولگرایان در انتخابات شــورای شــهر به نامی 
پرتکرار در رســانه ها تبدیل شــد. ابتدا خبر رسید 
که از کشــور خارج شــده و پــس از آنکه بحث 
پرونــده به میان آمد، نزدیکانــش گفتند که دلیل 
ســفر بیماری فرزندش بود. دلیل سفر هرچه که 
بود، او به ایران بازگشــت و خیلی زود هم ســر از 
بازداشــتگاه درآورد. شــهریور ۹۶ بود که بالاخره 
تأیید شد او در بازداشت است، اما درباره اتهامات 
حاشیه ها زیاد بود؛ فهرستی که اتهاماتی از جمله 
فساد مالی تا حتی جاسوســی را دربر می گرفت، 
اما در نهایت مشــخص شــد کــه پرونــده مالی 
است. ســه ســال و چهار ماه از آن روز می گذرد 
و مهم تریــن پرونده حوزه شــهری ایران و یکی از 
ســنگین ترین پرونده های مالی چند سال گذشته، 
بدون حتی یک دادگاه علنی یا اطلاعات جزئی از 
ســوی منابع رسمی مســیر پرحاشیه خود را طی 
کــرد تا به مرحله صدور حکم برســد. حالا اخبار 
می گوید که قائم مقام و معاون شــهرداری تهران 
در دوران قالیباف به ۲۰ ســال حبس قطعی و رد 
مــال به ارزش ۴۸۰ میلیارد تومان محکوم شــده 
است. این حکم درحالی صادر شده که «محمود 
میرلوحی»، عضو شورای شهر تهران، به «شرق» 
می گوید که در پرونده اتهامی شــریفی، دست کم 
پنج هزار میلیاردتومان به شهرداری خسارت وارد 

شده است.
  حکم  چیست و  خبر   از  کجا آمده  است؟

صبــح دیروز برخی رســانه ها روز خبری خود را با 
نتیجه مهم ترین پرونده چندسال گذشته ایران آغاز 
کرد. در ایــن پیام کــه اول در کانال های تلگرامی 
منتشــر شــد و بلافاصله از رســانه های رسمی تر 
و پایگاه هــای خبــری ســردرآورد، آمــده اســت: 
«حکم دادگاه عیســی شــریفی صادر شــد. حکم 
دادگاه رســیدگی به تخلفات مالی عیسی شریفی، 
قائم مقام قالیباف در شــهرداری تهران مبنی بر رد 
مال به ارزش ۴۸۰ میلیارد تومان و ۲۰ سال حبس 
قطعی شده است. این پرونده در دادسرای نظامی 
بررسی شده و عیسی شــریفی، سردار مهردادی و 
محمود سیف از متهمان این پرونده هستند. چندی 
پیش هم افرادی مثل حیدریان مســئول ســازمان 
املاک شــهرداری، ســلیمانی شــهردار منطقه ۳ 
تهران، رضویان و ... به عنوان نیروهای ستاد خاص 
عیسی شریفی که اقدامات خلاف قانونی در حوزه 
شهری و شهرداری تهران انجام داده اند، بازداشت 
شــده  بودند». خلاصه خبر این است که قائم مقام 
شهرداری تهران در دوره قالیباف به ۲۰ سال حبس 
قطعــی و رد مــال بــه ارزش ۴۸۰ میلیاردتومان 
محکوم شده  است. دراین بین شاید برای مخاطبان 
این خبر و کسانی که در حدود سه ونیم سال گذشته 
این پرونده را دنبال می کردند، انتشــار خبری تا این 
اندازه مهم، آن هم از یــک کانال تلگرامی عجیب 
نباشد؛ چراکه از این پرونده هیچ گاه جزئیاتی دقیق 
منتشر نشــد و تا مدت ها حتی مشــخص نبود که 
پرونده امنیتی یا مالی اســت. بی شــک این خبر از 
منبعی غیررســمی پایان ماجرا نخواهد بود و اگر 
این حکم به طور قطع از منابع رســمی اعلام شود، 
حتما واکنش هــای فراوانی را به همــراه خواهد 
داشت و شــاید بالاخره جزئیات پرونده و فهرست 

اتهامات مشخص شود.
 عیسی  شریفی کیست  و   پرونده اش چیست؟

فردی کــه می گویند پرونــده اش بالاخره و پس از 
سه  سال و چهار ماه بررسی در دستگاه  قضائی به 
مرحله صدور حکم رســیده، در ۱۲ سال فعالیتش 

در کســوت فرد دوم شــهرداری تهران، کم حاشیه 
و گریزان از رسانه ها بوده اســت. اما درباره عیسی 
شــریفی چه می دانیم؟ او یکی از مدیران شــهری 
تهران در دهه ۸۰ و ۹۰ شمســی بوده  است. برخی 
رســانه ها درباره ســوابق این مدیر ارشــد پیشین 
شــهرداری نوشــته اند که در دوران جنــگ ایران 
و عــراق از فرماندهــان نیروی هوایی ســپاه بوده  
اســت. شریفی البته به مدت ۱۲ ســال قائم مقام و 
معاون قالیباف در شــهرداری تهران بوده  و حتی 
دو بــار، زمانی که قالیباف برای ریاســت جمهوری 
نامزد شد، سرپرستی شــهرداری تهران را بر عهده 
گرفته بود. بازشــدن نام شــریفی به رســانه ها آن  
هــم با یک پرونــده مهم به آخریــن ماه های عمر 
شهرداری قالیباف و اصولگرایان برمی گردد؛ اواخر 
خرداد ۹۶ و پس از مشخص شــدن نتایج انتخابات 
شورای شــهر و ریاســت جمهوری در همان سال، 
اخباری از فســاد در شــهرداری به طور غیررسمی 
دست به دســت می چرخید و شــاید اولین تأثیر آن 
استعفای شــریفی بود. همان روزها شورای شهر 
چهارم تهران که اکثریتش در دســت اصولگرایان 
بود، از شــریفی تقدیر کرد اما این پایان ماجرا نبود. 
روزهای بعد خبر رســید که شریفی از کشور خارج 
شده اما اعضای وقت شورا گفتند که ماجرا مربوط 
بــه بیمــاری فرزند اوســت، هرچند  همــان زمان 
برخی از فرار شــریفی به خاطر مسائل مالی حرف 
می زدند. هرچه که بود و به هر شــیوه ای، شریفی 
به ایران بازگشــت و چند روز بعــد هم به اتهامات 
مالی بازداشــت شد. این بازداشــت البته طولانی 
نشــد و چندوقت بعد با وثیقه ای سنگین آزاد شد. 
همان روزها گمانه زنی هایی درباره اتهامات شریفی 
مطرح شــده بود تا اینکه نخســتین بار در شهریور 
۱۳۹۶، سخنگوی وقت قوه قضائیه بازداشت عیسی 
شریفی به اتهام مالی را تأیید کرد. بعدتر دادستان 
نظامی تهران هم اتهام این مقام ارشد شهرداری را 
«مالی» عنوان کرد. در این مدت البته بارها اخباری 
ضدو نقیض هم منتشــر شد که یک مورد به صبح 
روز سه شنبه چهارم تیر ۱۳۹۸ برمی گردد که برخی 
رســانه های داخلــی خبری مبنی بــر صدور حکم 
اعدام برای عیسی شــریفی منتشر کردند. این خبر 
هم دوام چندانی نیافت و همان روز رســانه ها به 
نقل از یک منبع آگاه در ســازمان قضائی نیروهای 
مســلح گزارش کردند پرونده او در مرحله صدور 
کیفرخواست اســت. درباره پرونده شریفی، اواخر 
خرداد ۱۳۹۷ محمود میرلوحــی، یکی از اعضای 
شورای شــهر، جزئیاتی درباره این پرونده ارائه کرد 
و گفت: «ایشان (شــریفی) آذر ماه سال گذشته به 
قید وثیقه آزاد و دوباره دســتگیر شــد اما هنوز ما 
نمی دانیــم که چــه اتفاقی برایش افتاده  اســت. 

این پرونده مفصل اســت و موضوع بر ســر یک یا 
دو میلیارد نیســت بلکه پای هزاران میلیارد تومان 
در میان اســت. هزاران میلیــارد تومانی که تحت 
عناوین مختلفــی همچون همکاری و وســاطت 
بــرای تأمین منابع قرق شــده  اســت». زمســتان 
ســال ۱۳۹۷ هم «شــرق» برای اولین بار اطلاعات 
جزئی ترین دربــاره این پرونده را منتشــر کرد و در 
گزارشــی نوشــت: «کارگزاری رســا تجارت مبین 
(یاس) یکی از هشــت کارگــزاری ای بود که طبق 
مصوبه شورای شــهر تهران قرار بود با بهره گیری 
از امکانات مالی خود (نقدی و غیرنقدی) نســبت 
به پاســخ گویی مطالبات طلبکاران شــهرداری و 
همچنین تملک املاک واقع در طرح های عمرانی 
شــهرداری با همکاری سازمان املاک اقدام و پس 
از ارائه اســناد نســبت به وصول طلب خود صرفا 
در قالــب ملک یا تراکم اقدام کند  اما پس از مدتی 
این مسیر انحرافی اساسی پیدا کرد. عیسی شریفی 
از همان ابتدا در جلســات کارگزاری رســا تجارت 
مبین (یاس) به نمایندگی از طرف شــهردار اسبق 
تهــران حضور داشــت و حــالا یکــی از اتهامات 
اصلــی او دربــاره همین کارگزاری اســت... طبق 
شنیده های غیررسمی، شهرداری تهران در جلسه 
مشترک محمدعلی افشانی (شهردار سابق تهران) 
و عبــاداالله عبداللهــی (فرمانده ســابق قــرارگاه 
خاتم الانبیا) درباره بدهی ای که بین شــهرداری و 
کارگــزاری یاس باقی مانده به توافق رســیده اند». 
هرچه که هســت، این پرونده شــاید صدچندبرابر 
اطلاعات منتشرشــده، زوایا و جزئیات گفته نشــده 
دارد که شاید در روزهای آینده منابع رسمی بیشتر 

به آن بپردازند.
تهران  شــهرداران  به  اعتمــادم  از  میرلوحــی:  

درباره این پرونده پشیمانم
از نخستین روزهای عمر شورای پنجم شهر تهران، 
یکی از اعضا تلاش فراوانی را برای مقابله با فساد 
و به سرانجام رســیدن پرونده هــای مرتبط با اتهام 
فساد مدیران پیشین شهرداری آغاز کرد؛ «محمود 
میرلوحی» که در این مدت بارها خواســتار انتشار 
جزئیــات ایــن پرونده ها و برخورد جدی دســتگاه 
قضائی با این پرونده ها و افراد شد، حالا به «شرق» 
می گویــد که همچنــان اطلاعات دقیقــی از روند 
بررسی این پرونده ندارد. این عضو شورای شهر که 
جزئیات حکم را از رســانه ها خوانده  است، درباره 
پرونده عیســی شریفی و خسارتی که به شهرداری 
تهران وارد آمد به «شــرق» می گوید: «متأســفانه 
در ســال های این دهه  از حدود ۹۰-۹۱ تا انتخابات 
۹۶، فضــای کار و فعالیت ها در شــهرداری تهران 
یک سری روندهای عجیب را تجربه کرده است. از 
یک طرف بحث املاک بود که بعد از یک رکود که 

خرید و فروش نمی شد و شــهرداری می خواست 
کار کند و از طرفی هــم بحث واگذاری املاک رخ 
داد که این مسائل باعث شــد شهرداری سراغ دو 
قرارداد خاص برود که حدود ۲۲ هزار میلیاردتومان 
توافق نامه امضا کردند. یک طــرف این قراردادها 
قــرارگاه خاتــم به عنوان مجری بود و شــهرداری 
هــم کارفرما بود و یک طرف دیگر هم بخشــی در 
سپاه که قرار بود کار کند و پس از کار از شهرداری 
امــلاک بگیرنــد اما در نتیجــه امروز یــک پرونده 
رساتجارت اســت  که همین داستان آقای شریفی 
اســت  و پس از سه سال  ونیم بررسی پشت درهای 
بسته جزئیاتی در اختیار ما نیست و این بی اطلاعی 
شهرداری و شــورا در حالی اســت که شهرداری 
تهران حداقل پنج هزار میلیارد تومان منابعش در 
این داســتان به تاراج رفته اســت. از زمانی که ما 
آمدیم خبر دادند که پرونده درحال بررســی است 
و مــا به این جمع بندی رســیدیم که قرار نیســت 
به ما به عنــوان ذی نفع اطلاع داده شــود و حتی 
شهرداری شــکایت هم کرده است». اما خسارات 
وارد به اموال شــهروندان تهرانی و شهرداری در 
این پرونده چقدر است؟ میرلوحی در پاسخ به این 
پرســش می گوید: «اول اینکه چگونگی خروج این 
منابع از شهرداری تهران بسیار تأسف برانگیز است. 
هر کســی می خواســت پروانه بگیرد، اینها پشــت 
باجــه حق العملی می گرفتنــد و یک هماهنگی با 
شــهرداری وقت هم متأسفانه داشــتند؛ یعنی به 
فردی که می توانست ۱۰۰ میلیون بدهد و پروانه را 
بگیرد، می گفتند اگر هولوگرام از ما بگیرید، تخفیف 
می دهیم. یعنی پول را آنها می گرفتند و یک کاغذ 
بی ارزش به شــهرداری می دادنــد. پول های نقد 
شــهرداری را می گرفتند و وعده می داند. منابعی 
که از شــهرداری رفتــه و هولوگرام هایی که از این 
طریق و از املاک شــهرداری خارج شــده اســت، 
ارقــام بســیار بالایی اســت که تا ایــن لحظه پنج 
هزار میلیارد تومــان آن را طرف های قرار پذیرفته 
و توافق کردند. اما اینها به قیمت ســال های ۹۲ -
۹۳ اســت و پرونــده مفصل تر و میزان خســارت 
واقعی بیشــتر اســت». اما حدود سه ســال و نیم 
اســت که شورای شــهر تهران به فهرست امید و 
اصلاح طلبــان رســیده که شــهردار منتخب خود 
را هم مشــغول به کار کرده اند. شــهرداری در این 
ســال ها چه کاری برای بررســی این پرونده داشته 
اســت و آیا می توان از عملکرد شــهرداری راضی 
بود؟ میرلوحی در پاســخ به این پرسش و اینکه آیا 
شــهرداران تهران در این سال ها بهترین واکنش را 
داشــته اند، هم می گوید: «این گله ای است که من 
همواره از آقای نجفی، افشــانی و شهردار کنونی 
داشتم. همواره در پاســخ به پرسش ما می گفتند 
ســکوت کنید که ما داریم منابع را پس می گیریم. 
سال ۹۷ گفتند هزار و ۷۰۰ میلیارد داریم می گیریم 
که حقوق کارمندان را با آن بدهیم که من بشخصه 
از این رضایــت و اعتماد پشــیمانم». اما چرا باید 
روند پرونده ای که تا این اندازه به شهر و شهرداری 
خســارت وارد کرده، تااین اندازه نامشخص باشد؟ 
میرلوحی می گوید همین پرســش برای شــورای 
کنونی و شــهرداری هم پرسشی جدی است و در 
توضیح می گوید: «ما هم ســؤالمان همین است و 
این پرسش را آقای لاریجانی، رئیس وقت مجلس 
هــم مطرح کــرد و ســؤالی جدی اســت که چه 
دلیلی دارد این پرونده چهار ســال پشت یک دیوار 
بررسی شــود. قانونا ذی نفع که شــهرداری است 
باید از همه مراحل اطلاع داشــته باشد اما عجیب 
اســت که چرا شهرداری از  این  بین دور نگه  داشته 
می شود. دوستان باید پاســخ دهند که این پرونده 
چه تفاوتی با دیگر پرونده ها دارد که از رســانه ها 
دائم سر درمی آورد ولی حتی ذی نفع اصلی یعنی 
شهرداری به طور کلی از روند پرونده خارج است».

برخی منابع خبری از صدور حکم قائم مقام پیشین شهرداری تهران مبنی بر ۲۰ سال حبس قطعی و رد مال به مبلغ ۴۸۰ میلیارد تومان خبر دادند

عیسی شریفی در پیچ آخر؟
میرلوحی: در  پرونده شریفی، دست کم ۵ هزار میلیاردتومان به شهرداری خسارت وارد شد

روایتی از میان بیش از ۴۰هزار غرفه باسلام
از خانه، کنار عشایر

 محمد ملکشــاهی رگ و ریشه عشایری دارد  �
و با اینکه در شــهر زندگی کرده اما تابستان ها را 
پیش پدربزرگش که دیگر در روستای خبربافت 
یک جانشین شده بوده سپری می کرده است. در 
دانشگاه در رشته برق و ارشدش را هم در رشته 
اقتصاد توسعه تحصیل کرده است. دو سال در 
روزنامه دنیای اقتصاد و سه سال در پژوهشکده 
سیاســت گذاری شــریف و در گروه کســب وکار 
اجتماعی فعالیت کرده اما حالا سه سال است 
که در حوزه عشــایر کســب وکار خــود را پیش 
می برد. «ما در سفری با بختیاری ها کوچ رفتیم. 
اونجا این فکر به ذهنمون رســید که چه سبک 
زندگی ارزشــمندی دارن و چه حیف که داره از 
بین می ره. به نظرمون رســید می شــه با کمک 
گردشــگری به عنــوان یه معیشــت مکمل هم 
کســب درآمد کرد و هم باعث پایداری بیشتری 
سبک زندگی عشایر شد، هم از بعد اقتصادی و 

هم از بعد اجتماعی».

محمــد و دوســتانش ســه ســال روی این 
پــروژه کار کردند و بــه خروجی های خوبی هم 
رســیدند، اما بهار ۹۹ با گسترش کرونا و اعمال 
محدودیت های ارتباطی و به حاشیه رفتن سفر و 
گردشگری، پروژه آنها در زمان اوج و شکوفایی 

خودش متوقف شد.
بــا این  حــال محمــد و دوســتانش متوقف 
نشــدند و با ایده جدیدی که فروش محصولات 
عشــایر بود، پــروژه خود را در ایــن زمینه ادامه 
دادنــد. «وقتــی تورها بــه خاطر کرونا کنســل 
شد، با عشــایری که می شــناختیم روی فروش 
محصولاتشــون تمرکز کردیم. محصولاتی مثل 
کشک، روغن، صنایع دســتی و گیاهان کوهی». 
فروش فقط از طریق سایت باسلام شروع شد اما 
حالا در ســایت و صفحه اینســتاگرامی با عنوان 
نومدمارکت فعالیتشــان را گســترش داده اند و 
به واســطه شهرتی که  در سایت های گردشگری 

پیدا کرده بودند، خیلی زود شناخته شدند. 
در قدم اول محصولات فســادناپذیر را وارد 
فروشــگاه کردند. در بین محصولاتشان گیاهان 
کوهی با استقبال بســیار خوبی مواجه شد. در 
کنار محصولاتی مثل کشک، کشک ساب (ظرفی 
که عشــایر برای ساییدن کشــک از آن استفاده 
 می کننــد) و روغــن، بوکــه (ظرفی که عشــایر 
بــرای نگهداری روغن از آن اســتفاده  می کنند) 
نیز به فروش می رســد. «از اونجایی که عشــایر 
به جاهای بکری کوچ می کنند، محصولاتشــون 
کیفیــت خیلی بالایی داره». عشــایری که آقای 
ملکشاهی با آنها در ارتباط است عشایر بختیاری 
هســتند که بین اســتان چهارمحال  وبختیاری و 
خوزستان در کوچ اند و نومدمارکت باعث شده 
که دردســر کمتری داشــته باشــند. حالا دیگر 
لازم نیســت برای فروش محصــولات حتما به 
شــهر بیایند و با قیمت پایین و نامنصفانه ای با 

خریداران معامله کنند.
هــدف نومدمارکــت حتــی به عنــوان یک 
واســطه گر فروش محصــولات عشــایر، هنوز 
هم حفظ فرهنگ و ســبک زندگی آن ها است. 
به همین خاطــر در بازاریابــی پابه پای معرفی 
محصــولات، خانواده عشــایری را هــم که آن 
محصول را تولید کرده معرفی می کنند. نوشته 
و شنیده شــدن داستان های پشت محصولات به 
اندازه فروش برایشــان مهم اســت. «خریدارها 
می تونــن با خانواده عشــایری کــه خیلی دور 
از دسترســن و در حالت عادی خرید مســتقیم 
ازشون مقدور نیست، ارتباط مستقیم برقرار کنن. 
علاوه بر خوندن داستانشون  حتی می تونن پیام 
تشــکر از محصول بنویسن و پیش اون خانواده 
سفر کنن و ارتباط نزدیکی باهاشون برقرار کنن».
آنلایــن  اجتماعــی  بــازار  «باســلام» 
کســب وکارهای کوچک اســت. QR کــد زیر را 

اسکن کنید و غرفه نومدمارکت را ببینید.

شیما پاکزاد

اینجانب متین ابراهیمى به شماره ملى 
0023721200 بدین وسیله اعلام 

مى دارم که هیچ زمانى نسبت به فرقه ى 
ضاله بهائیت هیچ ارتباطى نداشته، ندارم و 
نخواهم داشت و نسبت به آن اعلام برائت 

مى نمایم.

اطلاعیه
نظر بــه اینکه خانم مــه ناز و افتخــار و آقایان ســیامک و منوچهر 
(همگــی بهرامی) و خانم صغری ســاجدی بموجب دادنامه شــماره 
شــماره  اجرائیــه  و   ۱۳۹۸/۱۲/۲۱ مــورخ   ۹۸۰۹۹۷۰۲۲۸۸۰۱۷۳۸
۹۹۱۰۴۲۰۲۲۸۸۰۰۰۲۵ مورخ ۱۳۹۹/۰۲/۱۴ شــعبه ۲۸ دادگاه عمومی 
حقوقی مجتمع قضایی شهید مدنی تهران محکوم به انتقال ششدانگ 
پــلاک ثبتی ۱۶۸ فرعی از ۲۲۷۱ اصلی واقع در بخش ده تهران به خانم 
نازی ســعدی پور علی کردی و شرکا گردیده اند.  لذا به شما اخطار می 
گردد جهت حضــور در این دفتر خانه به نشــانی بالاتر از میدان پونک، 
نبش بلوار امام حســن(ع)، پلاک ۳۳۳ ، دفتر اسناد رسمی ۶۳۴ تهران 
، ظرف مهلت ۵ روز پس از انتشــار این آگهی با در دســت داشتن اسناد 
و مدارک جهت تنظیم و امضای ســند انتقال پلاک مزبور حاضر گردد در 
غیر اینصورت  مراتب به دادگاه صالحه فوق الذکر اعلام تا تصمیم لازم 

را اتخاذ نماید.
سید حسن میرهاشمی - سردفتر ۶۳۴ تهران 

برگ سبز خودرو ساینا رنگ سفید مدل ۱۳۹۹ 
به شماره پلاک ایران ۹۱ _ ۳۵۸ ج ۶۸ و شماره 

موتور M15/9084220 و شماره شاسی 
NAS831100L5705782 به نام 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
 شرق:  سخنگوی وزارت بهداشــت با اشاره به اینکه ۶۹ 
نفر از مبتلایان به کرونا جان باختند، گفت: با این حساب 
مجموع جان باختگان این بیماری به ۵۷ هزار و ۲۹۴ نفر 
رسید. سیما ســادات لاری، گفت: از سوم تا امروز چهارم 
بهمن ۱۳۹۹ و بر اســاس معیارهای قطعی تشخیصی، 
شش هزار و ۲۰۷ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور 
شناســایی شد که ۴۹۵ نفر از آنها بستری شدند. به گفته 
وی، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشــور به یک میلیون 
و ۳۶۷ هزار و ۳۲ نفر رســید. مجموع جان باختگان این 
بیماری بــه ۵۷ هزار و ۲۹۴ نفر رســید. لاری ادامه داد: 
خوشــبختانه تاکنون یــک میلیون و ۱۵۸ هــزار و ۴۷۵ 
نفــر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارســتان ها ترخیص 
شــده اند. همچنین چهارهزارو ۱۰۶ نفر از بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 
قرار دارند. به گفته سخنگوی وزارت بهداشت: تاکنون ۸ 
میلیون و ۸۵۰ هزار و ۲۸۱ آزمایش تشــخیص کووید۱۹ 
در کشور انجام شده اســت. بر اساس آخرین تحلیل ها، 
۱۸ شهرستان کشور در وضعیت نارنجی، ۱۵۴ شهرستان 
در وضعیت زرد و ۲۷۶ شهرســتان در وضعیت آبی قرار 
دارند. همچنین ســخنگوی ســتاد ملی مقابله با کرونا، 
ضمن انتقــاد از عدم رعایت پروتکل های بهداشــتی در 
برخی نقاط کشور در هفته گذشته و مشخص شدن تأثیر 
این عدم رعایت در روزهــای آتی، در عین حال گفت: این 

هفته احتمالا جلســات دیگری در ســتاد داریم. درباره 
بازنگــری پروتکل ها و محدودیت هــا صحبت می کنیم؛ 
زیرا با تغییر رنگ شــهرها و وضعیت مناســب تر، شاهد 
افزایش تجمعات و ترددها هســتیم. بــه گفته علیرضا 
رئیسی هم اکنون میزان مرگ کرونا در انگلیس مرز هزارو 
۸۰۰ مــرگ در روز را گذرانــده، در آلمان بالای هزار مرگ 
در روز داشــتند و در آمریکا بالای چهار هزار مرگ در روز 
را تجربه می کند. وی با اشــاره به اینکه هم اکنون از نظر 
وضعیت کرونا ۱۹ شــهر نارنجی، ۱۵۷ شــهر زرد و ۲۵۶ 
شــهر آبی داریم، گفت: این موضوع نشانه این است که 
تا حدی وضعیت بهتر شــده است. از مردم برای رعایت 
پروتکل ها تشــکر می کنیم. اما نبایــد دچار عادی انگاری 
شویم. خوشــبختانه دیگر هیچ شــهر قرمز کرونایی در 
کشــور نداریم و شــهرهایی که در مازندران قرمز بودند، 
نارنجی شــدند. امــا افزایــش ترددها، افزایــش موارد 
ابتلای ســرپایی و عادی انگاری مردم در برخی شــهرها 
نگران کننده است. به گفته او ویروس کرونا ضعیف نشده 
بلکه قوی تر شده است. همه دست به دست هم دهیم 
محکم بایســتیم. به هیچ وجه نمی شود با سلامت مردم 
شوخی کنیم. اکنون بر اساس آخرین ارزیابی ها در برخی 
اســتان ها میزان بیماران سرپایی افزایش پیدا کرده و این 
زنگ خطری اســت که اگر بی توجهی کنیم، به افزایش 

موارد بستری و مرگ و میر منتهی می شود.

69 فوتى جدید کرونا در کشور

جناب آقاى مهندس بهرام مفاخرى
  مصیبت درگذشت پدر گرامیتان را به جنابعالى و خانواده 

محترم تسلیت عرض نموده، براى بازماندگان صبر و استقامت 
و براى آن مرحوم آمرزش و غفران الهى خواستاریم.

از طرف اعضاى هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت پرتو کیش و
 شرکت مهندسى اورنگ

بازگشت همه به سوى اوست
جناب آقاى مهندس بهرام مفاخرى

 مصیبت وارده را به جنابعالى و خانواده گرامى تسلیت
عرض مى نماییم.

اعضاى هیئت مدیره و مدیرعامل مؤسسه فرهنگى، ورزشى و 
رفاهى پیام  و مربى بین المللى فوتبال سید احمد ذبیحى


